
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 458 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen har stillet til ministeren 

for sundhed og forebyggelse den 24. juni 2008. 
 

Spørgsmål 458: 
"Kan ministeren oplyse om, hvor længe hospitalsledelsen på Frederiksberg Hospi-

tal har været vidende om, at læger ansat på reumatologisk klinik har udarbejdet 

speciallægeerklæringer i den almindelige ambulatorietid, som beskrevet i artikler i 

Nyhedsavisen den 26. maj 2008 og i Dagens Medicin den 30. maj 2008?" 

 

Svar: 
Jeg har anmodet Region Hovedstaden om oplysninger til brug for besvarelsen af 

spørgsmålet. 

 

Region Hovedstaden har oplyst, at Hospitalsdirektionen på Frederiksberg Hospital 

siden juni 2007 har været vidende om, at læger på Rehabiliterende Klinik har udar-

bejdet speciallægeerklæringer i den almindelige ambulatorietid. Oplysningerne 

kom frem i forbindelse med drøftelse af samarbejdsflader mellem Parker Instituttet 

og Rehabiliterende Klinik. 
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